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Divadlo ve Vísce

  

Do třetice všeho dobrého. Po dvou úspěšných akcích z minulých týdnů (ukázka prořezávky
stromů zahradníkem Brožíkem a očistnou akcí Ukliďme Vísku) se povedla i ta třetí v řadě –
divadelní představení  Ani za milión v podání ochotníků z Hrádku, za řízení, pro nás
populárního Jana Sladkého, který je ve Vísce jako doma. Už přes tři desetiletí  jezdí do Vísky
coby herec, v poslední době jako režisér. Ale – herectví prý ještě nepověsil na hřebík: „Příště
přijedu v titulní roli. Název  zatím neprozradím“.

  

Jako režisér si ale také vede zdatně. Hru –detektivní komedii o dvou hercích, kočíroval velice
dobře. Brilantní dialogy mezi Aurelií Roubalovou a Antonínem Rabanem  měly říz, spád a
nepostrádaly břitký humor.

  

Potěšila účast návštěvníků. Sál sice nepraskal ve švech, ale na místní zvyklosti …, byla lepší
než minule.  Není na škodu občas se odtrhnout od těch nekonečných několikaletých seriálů v
televizi. Potěšila i účast  přespolních, např.z Frýdlantu, ale též i z Polska!

  

Děkujeme všem,  co přišli.  A těšíme se příště i na účast dalších.
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